



COMMUNIQUE N° D1/22/410 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours direct des 03 et 04 octobre 2020 pour le recrutement de dix (10) **Journalistes**, session 2020, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the written parts of the direct competitive examination of 3 and 4 October 2020 to recruit 10 (ten) Journalists, for the 2020 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	JRLM075	ABAKAR ALI
2.	JRLA036	ADAMA MERILINE NGWA
3.	JRLN004	AKANVEN NEVILLE MBONG
4.	JRLR064	ALEME BEYEME GABRIELLE CHARLES
5.	JRLA023	ATU ADELE NGWANA
6.	JRLR074	BOADE KADA DOMINIQUE RAÏSSA
7.	JRLR067	DJABOU DE MARAB'S CLARA
8.	JRLR041	EBESSA MANGA GAËLLE CLAUDE NEILLEY
9.	JRLR049	ESSOMBA BELIBI ELISABETH CHRISTELLE
10.	JRLW013	ETOUNDI ONANA JOSEPH ARNAUD
11.	JRLN044	FIRITA AVELE LYDIE
12.	JRLB052	GANGAOUM NOUMBISSIE ANGE
13.	JRLG081	HAMAN DIEZOUUMBE INNOCENT
14.	JRLR072	JACQUES ULYSSES SHINE DISSAKE NGANDO
15.	JRLR101	KAMDEM NANA DANIELLE SORELLE
16.	JRLR094	KOKOLA PAUL PARFAIT
17.	JRLM061	KOROU TIZE MADELEINE
18.	JRLW091	MAIRAMOU BIA
19.	JRLR012	MANEDONG ZEUFACK FLORETTE
20.	JRLR063	MARYAMOU ABDOURAMAN MAMA



21. JRLR112 MBAL KOUMBANG EVRADE LINDA
22. JRLG055 NAYANG REBECCA GRACE
23. JRLR051 NEBE NA DOUFFISSA MOUKOKO
24. JRLR021 NGANTCHOU KEMAJOU ALDIN
25. JRLR032 NGO MBET NGWETANG
26. JRLR097 NGO NWAHA RACHEL NATACHA
27. JRLA117 NKENGAFACK EUCHARIA
28. JRLA040 NONGA NANJI PELAGIE
29. JRLR050 NTAMACK ELISE RAISSA
30. JRLR037 PANCHA YENOU MATAGNIGNI SYNTYCHE
31. JRLM069 POUORGOUNAL MADOULI JUNIE ADELAIDE
32. JRLR108 TAMO NGUM AUDREY SOPHIE
33. JRLR022 TANKEU TANKEU TOSTANI JUNIOR

Les candidats admissibles munis **de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) et à l'Institut National de la Jeunesse et des Sports (INJS) ou par visioconférence, **le mercredi 30 décembre 2020 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) and at the National Institute of Youths and Sports (NIYS) or by videoconference, on Wednesday 30 December 2020 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **mardi 29 décembre 2020 à 15 heures 30 minutes.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 29 December 2020 at 3:30 p.m.



JOSEPH LE